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Summary

        
The authors report on an infant of three weeks of age, suffering from mycotic septicaemia (Candida), in the course of which the syndrome of disseminated intravascular coagulation (DIC) occurred. The digestive expression of DIC was represented by numerous intestinal intramural haematomas, one of which was large enough to produce the clinical signs of mechanical ileus. The aetiology of the intestinal intramural haematoma is discussed and its relatively frequent occurrence in infants with DIC is stressed.


      
        
Zusammenfassung

        
Die Verfasser berichten über einen 3 Wochen alten Säugling mit Candida-Sepsis, bei welchem eine disseminierte intravasale Koagulation (DIK) auftrat, mit zahlreichen intramuralen intestinalen Hämatomen; eines davon war groß genug, um die klinischen Symptome eines mechanischen Heus hervorzurufen. Die Ätiologie des intramuralen intestinalen Hämatoms wird besprochen und das relativ häufige Auftreten bei Säuglingen mit DIK hervorgehoben.


      

Key words:
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